
Styremøte 

 

05.12.2023 

Kl. 09:00 

 

Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg 

2. Nestleder    Frode Nirisen 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

Leder Nepco   Lars Nag 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

 

Åpning 

1.1. Eirik åpnet møtet kl.09:00. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet 3. oktober 2023. Referatet ble godkjent. 

2.2. Eirik gikk gjennom årsmøtereferatet for 2023. Referatet ble godkjent. 

2.3. Eirik gikk gjennom referat fra ekstraordinært styremøte pr. e-post 24. oktober -

økonomisk støtte SLB UK. Referatet ble godkjent. 

2.4. Eirik gikk gjennom referat fra ekstraordinært styremøte 26. oktober på Teams - 

endringer i Tillitsvalgt organisasjonen. Referatet ble godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser et stabilt medlemstall. 1 utmelding og 9 innmeldinger siden sist 

styremøte. 

3.2. Evaluering av ny møtestruktur på morgenmøtene. Trond informerte at ny 

møtestruktur ble bestemt på årets arbeidsseminar i april og videre at det skulle 

evalueres på slutten av året. I evalueringen av ny møtestruktur hadde 

styremedlemmene både positive og negative tilbakemeldinger, men i det store og 

hele var alle fornøyd med at morgenmøtene var blitt mer strukturerte. Det ble 

besluttet at med noen justeringspunkter så fortsetter morgenmøtene med samme 

struktur. Ny evaluering om ett år. 

3.3. Gjennomgang av tilbakemeldinger fra utmeldte medlemmer. Eirik gikk gjennom 

saken, og presenterte et utvalg av tilbakemeldinger fra utmeldte medlemmer. 

3.4. Orientering av diverse. Trond informerte om følgende saker: 



- E-K Ung (Ekofisk-Komiteens ungdomsutvalg) ønsker å arrangere et 2 

dagers kurs. Til kurset har de søkt støtte om midler fra Ekofisk-Komiteen, 

Industri Energi og AOF. Søknadsfristen i år for å søke midler hos AOF er 

15. desember. E-K Ung ønsket derfor en tilbakemelding fra styret på 

søknaden så snart som mulig. I behandlingen av søknaden fra E-K Ung 

ga styret AU (arbeidsutvalget) fullmakt til å gi E-K Ung en tilbakemelding i 

henhold til kriterier i søknaden. 

- Nattskiftutvalg. Trond og Arild har fått mandat til å arbeide med å 

«gjenopplive» nattskiftutvalget. Dette arbeidet starter i begynnelsen av 

2024. 

- Eirik og Trond informerte om årets julekalender. 

 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Endring i rotasjon av Embla reisemannskap sommeren 2024. 

- Liste over nye ansatte som følge av innleieprotokoll. 

- Enighetsprotokoll om hvordan håndtere uenighet ved timeføring. 

- Enighet med bedriften om ny protokoll for sikkerhetsrådgivere som går 12-12 

ordning. 

- Yrkesskadedekning for beredskapspersonell og utfordringer i den forbindelse. 

- Elektronisk selvbooking og reisetjenester. 

- Nye endringer som er innført mot vår anbefaling for onshorepersonell som reiser 

offshore. 

- Forslag om endringer i permisjonsregelverkordningene. 

- Samkjøring av OSO ordningen og forsikringer i bedriften. Det er uenighet 

mellom Ekofisk-Komiteen og bedriften i denne saken. 

4.2. Forslag til fornyet innleieprotokoll helidekk. Eirik informerte om status og arbeid som 

pågår mellom Ekofisk-Komiteen og bedriften i denne saken. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Regnskap og budsjett. Trond gikk gjennom regnskapet frem til dags dato. 

Regnskapet viser at vi er innenfor budsjett. 

 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

6.1. Tillitsvalgtsamling 2023 - kort oppsummering. Eirik gikk gjennom årets tillitsvalgtkurs 

på Kielfergen. Deltakerne har gitt mange positive tilbakemeldinger. Resultatet av 

gruppearbeidene vil gjennomgås som egen sak på neste styremøte. Datoene 

kursene ble arrangert i år var 7.- 9. november og 28. - 30. november. 

 

7. Prosjekter 

7.1. ORM/mobile enheter. Arild informerte om status. Blant annet informerte han om ny 

systemleverandør for ORM. 

7.2. Rengjøringsfilosofi. Trond informerte om endelig avgjørelse i sak om rengjøring av 

lugarer på Eko L er tatt. Den beslutningen innebærer at dagens praksis blir 

videreført. Dette skjer mot Ekofisk-Komiteens anbefaling. 

7.3. Tommeliten A. Anbjørn informerte at prosjektet er i sluttfasen. Drift har overtatt det 

meste og det ble arrangert åpningsseremoni av prosjektet 1. desember. Eirik 



informerte at leder i Ekofisk-Komiteen var invitert til åpningen, men deltok ikke. 

Grunnen til det er at det pågår streikebryteri hos SLB UK. Eirik og Trond hadde 30. 

november møte med Olje- og Energiminister Terje Aasland om denne saken. I 

møtet fikk ministeren informasjon om bakgrunnen for at leder av Ekofisk-Komiteen 

ikke deltok på åpningen av Tommeliten A. Olje- og energiministeren var invitert og 

deltok på åpningsseremonien. 

7.4. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår. Prosjektet har 

mottatt samtykke fra Petroleumstilsynet. 

7.5. Fjerningskampanjen. Arild informerte om status og planlegging som pågår i 

forbindelse med arbeid som skal gjennomføres i 2024. I tillegg til Tor plattformen, 

har det blitt besluttet at gammel fakkel på Eldfisk Kompleks også blir en del av 

fjerningsprosjektet i 2024. Samtykkesøknad er levert myndighetene. 

7.6. NxtGen ERP. Jone Stapnes vil informere om prosjektet i neste styremøte hvor også 

varaer til styret er invitert. 

7.7. Dysleksiprosjektet. Trond informerte om status og arbeid som har pågått i prosjektet 

siden sist styremøte. Oppstartsmøtet som var planlagt 12. oktober ble kansellert. 

Nytt møte ble arrangert 22. november. I det møtet informerte Cay Nordhaug, fra 

Industri Energi, om dysleksiprosjektet hos Glencore i Kristiansand. I møtet deltok 

HR leder, Manager for Drift, de to medlemmene som skal bidra med 

arbeidstakermedvirkning i prosjektet, prosjektansvarlige fra HMS avdeling og Eirik, 

Frode og Ståle fra Ekofisk-Komiteen. Første arbeidsmøte for involverte 

arbeidstakere og medarbeidere fra bedrift og fagforening (Ekofisk-Komiteen) ble 

arrangert 23. november. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Anbjørn og Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. Blant annet 

skal velferden til Danmark på befaring av sommerhus. 

 

9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Det er ingen pågående granskinger på nåværende tidspunkt. 

9.2. KHVO informerer. Frode informerte om følgende saker: 

- Arbeid i forbindelse med den årlige HMS konferansen i ConocoPhillips. Frode er 

med i planleggingsgruppen for arrangementet. Frode jobber med å få på plass 

deltakelse fra vernetjenesten. HMS konferansen blir arrangert 24. januar 2024. 

- AKAN/Attføring. Ingen informasjon til dette møtet. 

10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om noen av sakene fra 

samarbeidskomitèen for operatør: 

- Innleieavtaler i operatørselskapene ConocoPhillips, Equinor og AkerBP etter 

den siste lovendringen. 

- W2W arbeidsgruppe. 

- Yrkesskade beredskapspersonell. Her ble det full tilslutning til Ekofisk-Komiteen 

uttalelse. Denne ble sendt til juridisk avdeling i Industri Energi. 

- Medlemsundersøkelse. 

- Oppdatering fra forbundet. 

- Streik SLB UK.  



- Suppleringsvalg HMS utvalget. 

 

Fra Forbundsstyret: 

- Mye arbeid i forbindelse med sammenslåingen med FLT og den pågående 

streiken i SLB UK. 

- Det er besluttet økt streikestøtte til SLB UK. 

- Trond informerte om pågående tvistesaker og status på disse. Ansatte i 

forbundet har høy arbeidsbelastning og det er derfor lite fremgang i sakene. Eirik 

fikk i oppgave å be forbundsledelsen prioritere tariffsaker etter at 

sammenslåingen med FLT er et faktum. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. KHVO informerte om følgende:  

- Gode tilbakemeldinger fra Industri Energi sin HMS-konferanse. 

- Havvind. Arbeidsgivere vil ha unntak fra AML og arbeidstid. 

- Unntak fra AML er uaktuelt for innlandsdykkere. De jobber for bedre 

helseovervåkning og å få AML gjeldende for innlandsdykkere. 

- Informasjon om saker fra sist møte i HMS utvalget.  

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Frode informerte at det vil innføres nytt konsept 

for HVO nettverk fra neste år. HVO nettverk er nå delt i 2 grupper. En for 

landindustri og en for offshore industri. 

10.4. LO helikopterutvalg. Frode informerte at LO sitt helikopterutvalg vil arrangere 

en konferanse 3. og 4. april neste år. Frode informerte også om delemangel til S92 

helikoptrene, og at disse kan bli satt på bakken med bakgrunn av dette. Ekofisk-

Komiteen er enige om å gi henstilling til ConocoPhillips om å få på plass 

arbeidstakermedvirkning fra Industri Energi i arbeidet med delesituasjonen på 

bransjenivå. 

 

11. Andre pågående aktiviteter 

11.1. Markering Ekofisk-Komiteen 50 år. Eirik informerte om status i arbeidet. 

 

Møtet avsluttet kl.17:30 


